
Referat af bestyrelsesmøde 29/5 -07 
 
Vi mødtes hos Anne kl 19 og brugte de første ca. 2 timer på den såkaldte vrisserunde. Ud over de 
sædvanlige ting (lugning af fortov, rensning af rendesten, beskæring af udhængende grene) 
bemærkede vi at der nogle steder manglede grus på fortovet, mens der andre steder var store bunker 
i overskud. 
 På det efterfølgende møde diskuterede vi: 
 
1) Nyplantning ved Børglumvej/Ålekistevej  
Ole havde fremskaffet tegninger fra 1977 som viste den daværende beplantning foruden en skitse til 
en aldrig gennemført indsnævring af Børglumvej. Formanden skriver til A. Guldbech (-bæk?) for at 
orientere om at vi ønsker at retablere den gamle beplantning med 6 birketræer. Dernæst skriver han 
til Vej & Park. 
 
2) Paller hos Lemvigh & Müller 
Firmaet har en stabel paller på fortovet som de tidligere har lovet at fjerne. Marina henvender sig 
igen. 
 
3) Vejtræer 
Steen henvender sig til Bjørn for at høre om regning for det arbejde der er udført i 07. Desuden er 
der et par træer på Herlufholmsvejs nordlige side (ud for hjørnegrunde, fx 
Herlufholmsvej/Støvringvej) som er vores ansvar og som er i elendig stand.  
 
4) Nedkørte kantsten på hjørnet Bygholmvej/Jyllingevej 
Anne har skrevet til ejerne. De formodes at kende gerningsmanden og vi vil bede vognmanden 
(eller hans forsikringsselskab) om erstatning. 
 
5) Asfaltbump 
Ole har skrevet til Zacho-Lind om de bump der ikke som aftalt blev etableret i april. Desuden skal 
en opkørsel på Støvringvej laves (overgang kantsten – asfalt). 
 
6) Kloak- og brønddæksler 
Der er problemer med en del kantstensriste, som ikke kan åbnes fordi der er asfalt i fugerne. Dette 
vil Ole prøve at få Z-L til at ordne når de kommer for at lave bump. 
   En brønd under en rist ud for Jyllingevej 69 er tilstoppet. Marina skriver til Kbh Kommune om 
denne brønd og om det ødelagte brønddæksel på Støvringvej.   
 
7) Økonomi 
Ole orienterede. Der mangler pt kontingentindbetalinger på 46-47.000 kr. 
 
8) Herlufholmsvej 
Der er ingen livstegn fra beboerforeningen dér, men Ole vil skrive et brev for at genoptage 
samtalerne/forhandlingerne. 
 
10) Betalingspladser 
Jan og Niels-Christian orienterede om en artikel i en lokalavis, iflg. hvilken Lokaludvalget for 
Vanløse foreslår en bydelsplan som omfatter betalingsparkeringspladser i en afstand af 500 m fra 
Vanløse Station. Dette vil berøre vores område, men Jan gjorde opmærksom på at Kbh Kommune 



endnu ikke var involveret. Sagen siges at skulle behandles (af Lokaludvalget, ikke Kommunen) fra 
juli 07. Honoré, formanden for grundejerforeningerne i Vanløse, formodes at vide besked. 
 
11. Næste møde 
Blev aftalt til mandag 10. september kl. 19,00 hos Jan, Katholmvej 11.  
 
Referent Steen S.  
 
 


